

Releases / Erscheinungstermine: (B : Bulletin only / B+D : Bulletin with 'Directory of Member Clubs')

Issue/Ausg. Date/Termin	Feb 1.2.	Mar 15.3.	May 2.5.	Jun 15.6.	Aug 1.8.	Sep 15.9.	Nov 2.11.	Dec 15.12.
Deadline* Red.Schluss*	10. Jan	20. Feb	10. Apr	20. May	10. Jul	20. Aug	10. Oct	20. Nov
	B+D	B	B+D	B	B+D	B	B+D	B

* Deadline applies to all publications / Redaktionsschluss gilt für alle Veröffentlichungen

The EAASDC BULLETIN is the official publication of the European Association of American Square Dancing Clubs. It is published 8 times per year. All rights reserved. Articles may be reprinted using credit: 'Reprint from EAASDC BULLETIN, official publication of European Association of American Square Dancing Clubs'. Please credit bylined authors. The views expressed in the 'Bulletin' are those of the individual contributors.

The Editor is allowed to reject articles.

Publication in Bulletin: articles, letters (subject to shortening) and orders for advertisements please send preferably by email to address below. Advertisements preferred in pdf format – full page = size DIN A4, black & white.

Das EAASDC BULLETIN ist das offizielle Magazin der European Association of American Square Dancing Clubs. Es erscheint achtmal pro Jahr. Alle Rechte vorbehalten. Nachdrucke sind nur mit Angabe des Autors und folgendem Hinweis erlaubt: „Nachdruck aus dem EAASDC BULLETIN, dem offiziellen Organ der European Association of American Square Dancing Clubs“. Die Ansichten, die im „Bulletin“ geäußert werden, sind die der einzelnen Verfasser dieser Artikel.

Der Editor behält sich vor, Beiträge abzulehnen.

Veröffentlichung im Bulletin: Artikel, Leserbriefe (Kürzungen vorbehalten) und Anzeigenaufträge bitte möglichst per email an die unten genannte Adresse des Editors. Anzeigen möglichst als pdf-Datei schicken – Ganzseite = DIN A4-Format, schwarz-weiß.

Bulletin Editor: Klaus Rohrbach, Mainbachstr. 20, D-35606 Solms - mailings in German or English
Tel. +49 6442 23968 (KEIN / NO Fax or voice mailbox!) e-mail: editor@eaasdc.de

Changes of club data and addresses, fees for advertisements, subscriptions and address labels please send to

Silke Wilhelm

Mühlgasse 3
D-64385 Reichelsheim

Subscription

Bulletin (8 issues) + Directory (4 issues):
18 € per year, to pay in advance

Advertisements (only relating to SD):

Full page: 35 €

half page: 25 €

Club labels (for EAASDC-Clubs only):
per set 10 € (postage incl.)

Änderungen der Clubdaten und -adressen. Bezahlung von Anzeigen, Bestellung von Abonnements und Adressaufklebern bitte an

e-Mail: admin@eaasdc.de

Tel: +49 6164 91 25 74

Abonnement

Bulletin (8 Ausgaben) + Directory (4 Ausgaben):
18 € / Jahr Vorauszahlung

Anzeigen (nur direkt auf Square Dance bezogen):

Ganzseite: 35 €

Halbe Seite: 25 €

Adressetiketten (nur für EAASDC-Clubs):
10 € / Satz (einschl. Porto)

Zahlung von Bulletin-Abonnements, Anzeigen

Payment of Bulletin subscriptions and ads

Payments to / Zahlungen an: EAASDC Bulletin,

Vereinigte Volksbank Maingau e.G., BLZ 505 613 15, Konto 10 82 16 070

BIC: GENODE 51 OBH IBAN: DE93 5056 1315 0108 216 070

Print / Druck: Druckerei Offprint, Hubert Ruch, Planegger Str. 121, 81241 München

Comments regarding layout or contents of EAASDC homepage.

Flyer for the Internet calendar.

Webmaster: Reinhard Gojowsky

Anregungen zu Gestaltung und Inhalt der

EAASDC Homepage: <http://eaasdc.de/>

Flyer für den Internet-Kalender

e-mail: webmaster@eaasdc.de